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Ambasadorul Confederaþiei Elveþiene în România,
Excelenþa Sa, domnul Arthur Mattli a întreprins ieri,
o vizitã în judeþul Dolj. Acesta a fost primit de cãtre
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prefectul judeþului Dolj, Nicuºor Roºca, alãturi de Ion
Prioteasa, preºedintele Consiliului Judeþean Dolj. Am-
basadorul Elveþiei a fost însoþit de Dragoº Gavriluþã,

directorul de proiect al fabricii de bioetanol Clariant,
care se instaleazã în localitatea Podari, fiind o inves-
tiþie extrem de importantã pentru regiunea noastrã.

Comandat de PARTIDUL SOCIAL DEMOCRAT – Organizatia Judeteana DOLJ,
Executat de ED PRESS COM S.R.L.,  CUI Mandatar financiar coordonator 21200019.
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Uneori ai impresia cã premierul
Ludovic Orban, liderul liberalilor,
vorbeºte ca sã se afle „în tainã”,
cum se spune, fiindcã mesajul sãu,
nu rareori, rãmâne fad ºi obligato-
riu contondent la adresa adversari-
lor politici. N-are supleþe, seducþie,
efervescenþã ,  e levaþ ie ,  conþ inut ,
practic nimic de luat în seamã. Dar
presevereazã. Una din ultimele sale
cugetãri belicoase sunã astfel: „In-
trãm pe ultima sutã de metri. Mai
avem 10 zile de campanie ºi am
stabilit intensificarea campaniei
directe a candidaþilor PNL. Ne
luptãm cu 28 de baroni roºii ºi
peste 1600 de satrapi locali, care
au þinut localitãþile în sãrãcie ºi
l ipsite  de speranþã.  Bãtãl ia  cu
PSD este una de o dificultate ex-
trem de mare. Obiectivul nostru
este de a scãpa, cât mai multe ju-
deþe de baronii roºii ºi de a câºti-
ga cât mai multe primãrii care au
fost  conduse de  PSD” .  Fi reº te ,
într-o campanie electoralã se pro-

fereazã multe „minuni”, numai cã
Ludovic Orban o þine langa cu „ba-
ronii roºii” –în sens peiorativ- fãrã
a explica semantica sintagmei, în în-
þelgerea sa. Lustruirea termenului de
„baron”, fãrã nici o noimã, este o
prostie rotundã ºi rece. Fiindcã în
mãsura în care existã „baroni roºii”
existã ºi „baroni galbeni”, presupu-
nând cã asta înseamnã realegerea
preºedinþilor de consilii judeþene,
candidaþi PSD ºi a primarilor PSD,
care au mai fost în mandat.  Prin
votul uninomial reinstituit, preºedin-
þii de consilii judeþene sunt reinves-
tiþi prin vot popular. Deplin demo-
cratic. Dacã a fãcut ceva, de-a lun-
gul unui mandat, un preºedinte de
consiliu judeþean are ºanse sã fie re-
ales. Dacã nu, „pa” ºi la revedere.
În privinþa „satrapilor locali”, cum
îi numeºte Ludovic Orban, lucruri-
le stau de-a dreptul comic: acolo
unde „satrapii locali” au trecut de la
PSD la PNL au devenit, prin „subli-
mare” . . .  înger i  de  pus  în  ramã.

Dovadã? Pitoreasca reevaluare a lui
Mihai Chiricã, fost primar PSD la
Iaºi, „o ruºine”, cum îl eticheta anul
trecut Rareº Bogdan, devenit acum...
unul dintre cei mai buni primari din
þarã. În aprecierea aceluiaºi europar-
lamentar,  prim-vicepreºedinte al
PNL. Un plus de seriozitate, în ast-
fel de evaluãri conjuncturale, în spa-
þiul public, ar fi de dorit, mai ales
când ele vin de la primul-ministru al
þãrii. E drept, cu destule derapaje în
afirmaþiile fãcute, cu referire direc-
tã la PSD. N-avem nici baroni roºii,
nici baroni galbeni, ne explicã DEX-
ul dacã e nevoie, avem niºte persoa-
ne cu vocaþie administrativã, care au
lãsat ceva durabil în urma lor, motiv
pentru care alegãtorii îi realeg de re-
gulã. În Franþa, una din þãrile euro-
pene spre care privim frecvent, din
atâtea ºi atâtea motive, sunt frecven-
te cazurile de primari ºi preºedinþi de
consilii regionale realeºi, cum s-a în-
tâmplat ºi anul acesta, la alegerile
municipale. Termenul de „baron”,

utilizat o vreme, pânã la saturaþie ºi
de media din Hexagon, a fost aproa-
pe, cu desãvârºire abandonat. Mai
concret: un candidat nu este mai bun
sau mai rãu, dacã aparþine unei anu-
mite formaþiuni politice. El este bun
sau frecventabil ºi poate constitui o
investiþie de încredere, mai ales dacã
a fãcut ceva în slujba colectivitãþii,
pe durata mandatului expirat, pro-
bând putere de muncã, hãrnicie, dia-
log cu cei care l-au investit. Culti-
vând o adversitate iraþionalã faþã de
adversarii politici, oricare ar fi ei, nu
facem decât sã întreþinem falii în so-
cietate, când nevoia cea mare, chiar
imperativã, este de solidaritate. Dar
cine mai vorbeºte de aºa ceva astãzi?
Visând ziua ºi noaptea doar la alegeri,
amãgiþi de sondaje mai mult sau mai
puþin veridice, scãpãm din vedere
multe alte lucruri, inclusiv lupta cu
pandemia de Covid-19, care ne-a pus
pe toþi, cu baroni roºii ºi baroni gal-
beni, fãrã discriminare, unde suntem.
ªi nu suntem unde trebuie.

Preºedinþii de consilii judeþene
ºi primarii vor avea puteri maxi-
me asupra fondurilor europene de
miliarde de euro care vor fi alo-
cate României în perioada de pro-
gramare 2021-2027 pentru inves-
tiþii regionale, destinate inclusiv
firmelor mici ºi mijlocii, conform
viitoarei arhitecturi instituþionale
propuse de Ministerul Fondurilor
Europene. Din aceºti bani vor
putea fi realizate investiþii judeþe-
ne în drumuri, utilitãþi, ºcoli, spi-
tale, eficienþã energeticã aclãdiri-
lor, turism, patrimoniu cultural,
digitalizarea serviciilor publice lo-
cale/soluþii smart city, etc.

Asta înseamnã cã autoritãþile
locale nu vor mai avea nicio scu-
zã dacã nu vor atrage proiecte
medii ºi mari în urmãtorii 4 ani.
Vor avea la dispoziþie bani pen-
tru dezvoltarea infrastructurii ºi
îndeplinirea obiectivelor indicate
în Agenda 2030 a Naþiunilor Uni-
te ºi cele dinNew Green Deal of
the Europe Commission, care sã
asigure neutralitatea climaticã
pânã în 2050 ºi trecerea la ener-
gia regenerabilã pânã în 2035.

Problema rãmâne însã aceeaºi:
au actualii conducãtori ai jude-
þului Dolj capacitatea sã atragã
aceste fonduri?

Preºedintele PRO România
Dolj, Florinel Stancu, candidat
pentru funcþia de preºedinte al
Consiliului Judeþean Dolj, susþine
cã actualii aleºi local iºi-au spus

Florinel Stancu, , , , , candidat PRO România la Preºedinþia Consiliului Judeþean Dolj:
„Noi venim cu o generaþie nouã pentru administraþia publicã localã,

cu oameni profesioniºti care detestã corupþia”
cuvântul ºi cã administraþia jude-
þeanã are nevoie de oameni pregã-
tiþi pentru viitor, nu pentru trecut.

„Le mulþumim, dar noi mer-
gem mai departe cu oameni noi.
Doljenii trebuie sã aleagã viito-
rul, nu trecutul! Noi vrem ca ju-
deþul Dolj, oraºul Craiova, sã se
îndrepte cãtre un alt nivel. Viziu-
nea noastrã constã în repoziþio-
narea întregii comunitãþi regio-
nale la nivelul Uniunii Europene
ºi al relaþiilor internaþionale, cu
demersuri ce vor face din Olte-
nia, din judeþul Dolj, un punct de
referinþã pentru vecini. Noi ve-
nim cu o generaþie nouã pentru
administraþia publicã localã, cu
oameni profesioniºti care detes-
tã corupþia, care pot vorbi argu-
mentat, care pot rãzbate, dispun
de idei inovatoare ºi de o strate-
gie de planificare integratã me-
nitã sã regândeascã dezvoltarea

judeþului într-o dimensiune glo-
balã ºi într-o economie deschi-
sã”, spune Stancu.

Partidul PRO România propu-
ne pentru alegerile locale din 27
septembrie oameni cu experien-
þã, majortatea cu activitãþi ºi ca-
riere impresionante, care nu au
mai fãcut politicã pânã acum.

În unul din textele sale de pe
pagina de Facebook, Florinel
Stancu îºi asumã rolul de coor-
donator cu experienþã politicã al
cãrei misiune este sã ofere publi-
cului o noua generaþie de politi-
cieni locali: „Cu excepþia mea,
care deþin funcþia de deputat ºi
fac politicã la nivel înalt de peste
8 ani, restul echipei mele candi-
deazã pentru prima datã ºi au ales
PRO România pentru cã este sin-
gurul partid care are drept obiec-
tiv realizarea unui master plan pen-
tru dezvoltarea þãrii ºi promova-
rea unor proiecte de construcþie
pentru un viitor european fãrã a
ignora specificul nostru naþional”.

Lista candidaþilor PRO Româ-
nia pentru Consiliul Judeþean Dolj
este alcãtuitã din ingineri, doc-
tori, arhitecþi, IT-ºti, antrepre-
nori, profesori ºi foºti angajaþi ai
Ministerului Afacerilor Interne.
Toþi s-au angajat sã implemente-
ze în urmãtorii patru ani un pro-
gram de guvernare care sã asi-
gure o tranziþie a judeþului cãtre
o economie „curatã”, susþinutã
de o producþie tot mai mare de

energie regenerabilã, cu o agri-
culturã rezistentã la schimbãrile
climatice ºi cu fonduri europene
îndreptate cãtre dezvoltarea in-
frastructurii ºi susþinerea unei
societãþi echitabile.

„Pentru asta nu trebuie sã in-
ventãm roata, ci s-o facem sã
meargã mai repede ºi în folosul
tuturor”, declarã candidatul PRO
România.

„Putem schimba lucrurile încã
din 28 septembrie 2020 prin câþi-
va paºi concreþi: vom constitui o
echipã formatã din cei mai buni
funcþionari care s-au ocupat de
atragerea fondurilor europene
pânã acum la nivelul administra-
þiei judeþene. În câteva luni o vom
complete cu noi consultanþi de top
de la Comisia Europeanã, specia-

lizaþi în politici ºi proiecte euro-
pene. Apoi vom aloca o sumã
considerabilã din buget pentru
acest departament, dar ºi pentru
cofinanþare. În câþiva ani, vom
avea în derulare 3 proiecte jude-
þene majore ºi zeci de proiecte
mijlociicare vor transforma jude-
þul în bine. În primii doi ani îmi
propun sã-l fac mult mai atractiv
pentru investitorii mari ºi puter-
nici pentru ca în ceilalþi doi sã in-
vestim în programe menite sã re-
ducã decalajele dintre rural ºi ur-
ban”, a conchis Florinel Stancu.

Comandat de PARTIDUL
PRO ROMÂNIA – ORGANIZA-
TIA JUDETEANA DOLJ, exe-
cutat de S.C. ED PRESS COM
S.R.L., tiraj 1000 exemplare/zi,
CMF 21200010.
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Vârtop, o localitate cu puþin
peste 1500 de locuitori, a suferit
o transformare extremã în ultimii
ani. Totul i se datoreazã unui sin-
gur om care s-a concentrat mai
mult pe administraþie decât pe
orice altceva. Nu s-a sfiit sã bate
la uºile mai-marilor din judeþ, dar
nici la cele ale sus-puºilor din
Guvern. Aºa se face cã a reuºit
sã aducã numeroase finanþãri ºi a
reclãdit tot ce era vechi, a trans-
format ºi a modernizat.

“Atunci când am venit eu la
primãrie, în sat luminau doar pa-
tru lãmpi. Îþi era fricã sã mergi
noaptea pe stradã.  Am reuºit sã
fac un proiect pentru iluminat
stradal, astfel cã acum, de la pa-
tru lãmpi, am ajuns la aproape
700. Poþi merge noaptea cu ma-
ºina cu farurile stinse”, povesteºte
edilul-ºef.

De altfel, la Vârtop, poþi mer-
ge cu încredere cu maºina în lo-
calitate, pentru cã strãzile prin-
cipale au fost deja asfaltate. Pri-
marul explicã însã cã pentru a
finaliza amenajarea tuturor dru-
murilor din comunã mai are ne-
voie de finanþare.

„Noi am pus la punct un pro-
iect de asfaltare a 31 de strãzi
pentru a încheia astfel cu toate

Primul proiect: Jiul, de la
Rovine2 la Malu Mare, zonã
de promenadã ºi agrement

Profesorul Alexandru Gîdãr,
candidatul PNL la funcþia de
preºedinte al Consiliului Jude-
þean Dolj, va transforma în ur-
mãtorii ani zona Jiului, de la
Rovine2 la Malu Mare, într-o
zonã de promenadã ºi agre-
ment. Acest proiect va prinde
viaþã dupã câºtigarea alegerilor
din 27 septembrie 2020 ºi ofe-
rã multiple posibilitãþi de rela-
xare ºi petrecere a timpului li-
ber, dar ºi de a practica diver-
se sporturi.

O pistã de biciclete de 28 km
de-a lungul Jiului, 26 km zonã
navigabilã pe Jiu, sigurã pen-
tru sporturi nautice, piscine în
aer liber cu plaje amenajate, un
parc de aventurã la Bucovãþ, de
mãrimea celui de la Braºov, te-
rase, restaurante ºi cluburi,
sunt câteva dintre punctele de
atracþie care se vor construi pe
malul Jiului, în apropiere de
Craiova, prin proiectul profe-
sorului Alexandru Gîdãr.

“Singura zonã atractivã de
relaxare din Craiova a rãmas
Parcul Romanescu, construit
în urmã cu o sutã de ani de un
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drumurile din localitate. Am ob-
þinut tot ce era necesar, pânã la
ultimul aviz, am început chiar
ºi lucrãrile. Doar cã, dupã ce am
pietruit trei strãzi , am fost ne-
voiþi sã ne oprim din lipsa finan-
þãrii tãiate de Guvern. Mã voi
zbate însã sã obþin banii nece-
sari ºi sã închei asfaltarea în toa-
tã localitatea, aºa cum le-am pro-
mis consãtenilor mei”, susþine
primarul.

În acelaºi timp cu amenajarea
strãzilor se desfãºoarã ºi mai
multe proiecte pentru aducerea
utilitãþilor, singurele lipsuri care îi
despart pe vârtopeni de traiul într-
o comunã europeanã.

„S-a realizat alimentarea cu apã
a unei pãrþi din localitea, iar acum
lucrãm la o extindere de încã 6
kilometri. În paralel, am finalizat
un studiu de fezabilitate pentru re-
þeaua de canalizare pe care sun-
tem obligaþi sã o facem pentru a
respecta normele impuse de Uni-
unea Europeanã. Am fãcut ºi pri-
mii paºi pentru aducþiunea reþelei
de gaze naturale. Am constituit o
asociaþie de dezvoltare împreunã
cu localitãþile Terpeziþa, Sãlcuþa,
Vela, Vârtop ºi Caraula, asociaþie
care ne va permite sã accesãm fi-
nanþarea necesarã construirii reþelei

de gaze. În urmatorii patru ani,
acest proiect trebuie finalizat”, dã
asigurãri Constantin Dobrescu.

În ultimii ani, în comunã, clãdi-
rile degradate au fost toate refã-
cute sau reamenajate. Aºa se face
cã la Vârtop au fost reabilitate
douã ºcoli, un bloc de locuinþe,
piaþa localã, postul de poliþie ºi ca-
binetul medical. În plus, a fost pus
la punct, construit ºi dotat, un ca-
binet medical de stomatologie.

„ªcolile erau o ruinã, la fel ca-
binetele medicale ºi postul de po-
liþie. Acum oamenii au parte de

servicii în clãdiri modernizate ºi
dotate. Doar cã nu mã opresc aici.
Am în desfãºurare un proiect pen-
tru ºcoalã de modernizare pompe
ºi anvelopare, pentru care am fã-
cut deja studiu de fezabilitate cu
ajutorul unui grup de acþiune lo-
calã din care facem parte. Mai
departe vreau sã fac un parc ºi sã
renovez ºi primãria. Pentru toate
acestea voi accesa finanþare gu-
vernamentalã, judeþeanã sau din
bugetul propriu, dar niciun pro-
iect nu va rãmâne la stadiul de
plan”, promite Constantin Do-

brescu, candidatul PSD la func-
þia de primar al comunei Vârtop.

Transformarea localitãþii va
continua dacã, pe 27 septembrie,
localnicii din Vârtop îi vor da vo-
tul de încredere cum au fãcut-o
ºi pânã acum.

Comandat de PARTIDUL SO-
CIAL DEMOCRAT – Organiza-
tia Judeteana DOLJ, Executat de
ED PRESS COM S.R.L., portal/
ziar – Cuvantul Libertatii, tiraj
1000 exemplare/zi, CUI Manda-
tar financiar coordonator
21200019.

Din aceastã toamnã sperã sã continue revitalizarea
comunei pe care o pãstoreºte de 8 ani

Cele mai ample 6 proiecte pentru dezvoltarea Craiovei sunt propuse de profesorul
Alexandru Gîdãr, candidatul PNL la preºedinþia Consiliului Judeþean Dolj

primar liberal: Nicolae Roma-
nescu. Un proiect complex
pentru crearea de zone de
agrement pe malul Jiului, în
apropiere de Craiova, este ab-
solut necesar ºi solicitat de
foarte mulþi cetãþeni, pentru cã
judeþul duce lipsã de zone de
agrement, de zone de relaxa-
re. Doljul are potenþial ºi în
aceastã zonã, însã din pãcate,
fie din delãsare, fie din neºtiin-
þã, acest potenþial nu a fost ex-
ploatat. Acolo unde s-a mai
încercat câte ceva, cum este
cazul Portului Rast, de exem-
plu, s-a constatat cã proiecte-
le erau nefuncþionale. La Rast,
lucrurile au fost abandonate ºi

lãsate în paraginã, dupã ce s-a
aruncat pe apa sâmbetei un
milion de euro, pentru cã ad-
ministraþia PSD nu s-a gândit
ºi la felul în care va funcþiona
acest proiect dupã ce se ter-
minã banii”, a spus profesorul
Alexandru Gîdãr.

Zona de promenadã ºi
agrement pentru doljeni

amenajatã pe malul Jiului va
trece prin Iºalniþa, Breasta,

Bucovãþ, Podari, Malu Mare.

“Este posibil! La Bucovãþ, de
exemplu, primarul PNL Cristian

Tuþã a depus deja un proiect la
Compania Naþionalã de Inves-
tiþii pentru construirea unui ba-
zin de înot în zona Palilula. De
asemenea, primarul nostru a
primit finanþare europeanã de
190.000 euro pentru crearea
unui traseu de biciclete, printr-
un proiect realizat prin GAL-ul
Lunca Jiului, în parteneriat cu
un GAL din Spania, din regiu-
nea Navarra. Avem ºi ceea ce
localnicii numesc ‘Transalpina
de Dolj’ sau ‘Transalpina de
Bucovãþ’, drumul de 5,2 km
care leagã localitãþile Bucovãþ
(satele Palilula ºi Cârligei) de
Podari, fãcând legãtura între
drumul european de la Podari
ºi DJ 552, care oferã peisaje
pitoreºti, dar care trebuie rea-
bilitat. În zona Palilula se poate
construi un parc de aventurã,
asemãnãtor celui de la Braºov,
pentru activitate sportivã ºi re-
creativã în aer liber, un mod
foarte plãcut de a petrece tim-
pul liber cu familia ºi cu priete-
nii. ‘Bivoliþele de la Palilula’
sunt încã un punct de atracþie.
De asemenea, iubitorii de spor-
turi nautice vor avea posibilita-
tea sã le practice chiar aproape
de casa lor. ªtiþi cã în urmã cu
câþiva ani la Palilula se organi-
za cel mai mare festival de
muzicã electronicã din Oltenia.
Deci se pot face foarte multe

lucruri, dar trebuie sã existe se-
riozitate, determinare ºi sã
avem încredere cã ºi noi pu-
tem”, mai spune profesorul Ale-
xandru Gîdãr.

Zona de promenadã ºi agre-
ment, amenajatã de-a lungul
Jiului, de la Rovine2 la Malu
Mare, este una dintre prioritã-
þile profesorului Alexandru Gî-
dãr în calitate de preºedinte al
Consiliului Judeþean Dolj. Pro-
fesorul Alexandru Gîdãr îi
cheamã pe craioveni ºi pe toþi
doljenii sã i se alãture, pentru
ca dupã 27 septembrie 2020
acest proiect sã poatã fi pus în
practicã.

Alte proiecte ale viitorului
preºedinte al Consiliului Jude-
þean Dolj, profesorul Alexandru
Gîdãr, pentru Craiova, vizeazã
valorificarea moºtenirii Brân-
cuºi, dezvoltarea Aeroportului
Craiova ca poartã turisticã a
Olteniei, înfiinþarea unui parc
IT ºi roboticã, a unui campus
universitar modern ºi mutarea
gropii de gunoi de la Mofleni.
Despre toate acestea, revenim
într-un nou articol!

Comandat de PNL Dolj, exe-
cutat de S.C. ED PRESS COM
S.R.L., tiraj 1000 exemplare/zi,
cod AEP 21200012.
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Când s-a stabilit þintarul Li-
gii I, Craiova pãrea sã fi avut
ghinion. În condiþiile în care
echipele de Europa nu-i ieºeau
în cale în primele 6 etape, prin
decizie, tragerea la sorþi nu
pãrea norocoasã defel pentru
startul de sezon. ªi totuºi, tru-
pa lui Bergodi, scoasã din cu-
pele europene de niºte dile-
tanþi, a avut traseu facil în
campionat. Cu Sepsi, alb-al-
baºtrii au avut noroc cu carul
sã plece cu toate punctele.
Apoi, Astra ºi Viitorul au fost
clonele echipelor de pe hârtie,
cele douã ocupând, firesc,
ultimele locuri din clasament,
cu un singur punct strâns.
Astra n-a putut alerga nici cât
obosiþii lui Bergodi de la Tbi-
lisi, iar Viitorul, cu acest spa-
niol pe bancã, îi desfiinþeazã
pract ic  proiectul  lui  Gicã
Hagi. Nici dacã aveau coro-
navirus, bãieþii crescuþi la
Academie nu arãtau aºa jalnic
în faþa unei Craiove care nu
convinge pe nimeni, chiar
dacã are maximum de puncte
dupã 3 etape. Din start, Uni-
versitatea a avut avantaj nu-
meric la Ovidiu, pentru cã Ar-
tean l-a atacat ca un taur în
cor ida  pe  Cicâdãu,  f i ind
aproape de o tragedie. Deca-
rul avea sã-ºi revinã ºi sã vadã
din tribune restul partidei, spre
liniºtea tuturor.

În inferioritate, ªtiinþa a
câºtigat pentru cã are cel mai
bun atacant din Liga I ºi fiind-
cã Viitorul este o umbrã a echi-
pei pe care o antrena Gicã
Hagi. Koljic, în formã ºi la na-
þionala Bosniei, a apreciat ca-
doul lui Ciobanu, care l-a aju-
tat sã deschidã scorul. Deºi
erau mai mulþi ºi întâlneau o
fantomã a Viitorului, craiove-
nii n-au avut forþa sã se des-
prindã, ba chiar au fost egalaþi
în finalul primei reprize. Pe
banda dreaptã a Universitãþii a
fost bulevard, dar golul a ve-
nit pe centru, pe unde masivul
Luckassen s-a vârât, profitând
e super-assist-ul lui Mãþan.

De la cabine, Craiova n-a ie-
ºit mai inspiratã, dar a fost din
nou norocoasã. Ivan a scos o

În Liga I, lei, în Europa, mieluºeiÎn Liga I, lei, în Europa, mieluºeiÎn Liga I, lei, în Europa, mieluºeiÎn Liga I, lei, în Europa, mieluºeiÎn Liga I, lei, în Europa, mieluºei
Eliminatã de niºte diletanþi din cupele europene,
Universitatea Craiova este lider în campionat, cu
maximum de puncte dupã 3 runde, ultimul succes

fiind categoric, la Ovidiu

Au marcat:  Luckassen ’45+2 / Koljic ’18, ’52, Bancu ’66,
Ivan ’74.

Viitorul: Cojocaru  3 – Boboc 4, Mladen 4, Ghiþã 3, Dus-
saut 5 (Casap ’74)- Ciobanu 3 (Matei ’46) 4,  Artean 2, G.
Iancu 3 – Chiþu 3 (Ganea ’63) 3, Luckassen 6 (Castaneda
’79) 3, Mãþan 6. Antrenor: Ruben de la Barrera

Universitatea Craiova: Pigliacelli 5 – Vlãdoiu 5 (Vãtãjelu
’81), Bãlaºa 5, M. Constantin 5, Bancu 7 – Nistor 6 (Screciu
’81), Bic 5, Cicâldãu (Mateiu ‘9) 4 – Ivan 6, Koljic 8 (Bãrbuþ
’74) 5, Mihãilã 4. Antrenor: Cristiano Bergodi

Arbitru: Andrei Florin Chivulete 6.
Eliminare: Artean ‘5.

Viitorul – Universitatea Craiova 1-4

FC Argeº – UTA Arad 1-1
Au marcat: Malele 76 / Bustea 10.

Dinamo – FC Botoºani 1-1
Au marcat: Borja Valle 71 / Isma Lopez 37 – aut.

Clinceni – Chindia 0-0
Poli Iaºi – Mediaº 1-4

Au marcat: Zajmovic 2 / Ciocan 8, Romeo 30, Buºu 66 – aut.,
Deaconu 82.

FC Voluntari – FCSB 2-1
Au marcat: Mailat 29, Ricardinho 64 / Man 86.

Astra – Sepsi 2-2
Au marcat: V. Gheorghe 15, 48 / Bouhenna 24, Safranko

90+4.
CFR Cluj – Hermannstadt 1-0

A marcat: Vinicius 65.
Viitorul – „U” Craiova 1-4

Au marcat:  Luckassen ’45+2 / Koljic ’18, ’52, Bancu ’66,
Ivan ’74.

Liga I, etapa a III-a

1. Craiova   3 3 0 0 7-1 6
2. Botoºani   3 2 1 0 8-3 7
3. Voluntari   3 2 1 0 4-2 7
4. CFR Cluj   3 2 1 0 3-1 7
5. FCSB   3 2 0 1 7-2 6
6. Mediaº   3 2 0 1 7-3 6
7. Chindia   3 1 1 1 1-1 4
8. UTA Arad   3 0 3 0 2-2 3
9. Poli Iaºi   3 1 0 2 2-8 3
10. Hermann.  3 0 2 1 3-4 2
11. Clinceni   3 0 2 1 3-4 2
12. Sepsi   3 0 2 1 2-3 2
13. Dinamo   3 0 2 1 2-3 2
14. FC Argeº   3 0 1 2 3-6 1
15. Astra   3 0 1 2 2-7 1
16. Viitorul   3 0 1 2 2-8 1

 CLASAMENT    M V                  E                  Î     G  P

loviturã liberã de la marginea
careului, la care Cojocaru a
compus un zid de parcã ar fi
avut parte de un ºut de la 40
de metri, din 3 colegi, unul de-
zertând. Koljic a profitat ºi a
trimis violent, pe centru, mig-
nonul Mãþan fugind din calea
ghiulelei. Bancu le-a mai dat o
palmã criticilor de serviciu
dupã meciurile naþionalei, re-
luând impecabil centrarea lui
Vlãdoiu, pentru un 3-1 recon-
fortant. Andrei Ivan a închis
tabela, cu un ºut deviat de un
adversar, la un assist al lui Nis-
tor, primul gol dupã aproape un
an pentru fostul golgheter de
la juniori.

ªtiinþa a câºtigat clar ºi este
lider dupã trei etape, dar s-ar
pãcãli dacã scoate în faþã par-
cursul impecabil din campio-
nat. Lacune sunt destule, atât
în joc, cât ºi în atitudinea ju-
cãtorilor. Chiar dacã are 9 vic-
torii în 11 meciuri, Bergodi nu
reuºeºte sã motiveze perma-
nent echipa, reuºitele vin pe
fondul unor insiraþii de mo-
ment sau pe gafe ale adversa-
rilor. Fundaº dreapta, mijlocaº
la închidere ar trebui cãutaþi
în continuare, iar lui Mihãilã
nu i s-a gãsit cel mai potrivit
rol, nefiindu-i exploatat po-
tenþialul, inclusiv la Ovidiu el
având o prestaþie sub aºtep-
tãr i .  Oricum, impresia  cã
echipa cedeazã sub presiune
a rãmas. Practic, în 2020,
Craiova a pierdut cele 3 jocuri
decisive, care au eliminat-o
din obiective: cu Iaºi, în Cupa
României, cu CFR, în duelul
direct de titlu, ºi cu Tbilisi, în
Europa League.  Nu es te
º tearsã  nic i  impresia  din
Georgia, unde Craiova a fost
depãºitã de niºte jucãtori mo-
deºti, dar care au înþeles cã
trebuie sã alerge ºi care voiau
ceva de la acel joc, în timp ce
alb-albaºtrii se invitau unul pe
altul sã acopere zonele.

Bergodi ºi-a muºtruluit
elevii la pauzã

Declaraþiile craiovenilor
dupã meci: „Sunt multumit de

ce am fãcut, pentru cã am
reuºit sã luãm nouã puncte.
Important este cã am câºtigat
ºi aici ceva. Chiar dacã în pri-
ma reprizã nu mi-a plãcut pen-
tru cã dupã primul gol ne-am
relaxat. În a doua reprizã am
jucat cu mai multã determina-
re. Trebuie sã muncim mult,
sunt mulþumit de ce am vã-
zut. Vreau sã-mi felicit bãie-
þii, mai ales pentru a doua re-
prizã pentru cã au jucat bine.
Ne-am speriat puþin  pentru
Cicâldãu, el credea cã putea
sta pe teren. Koljic are de mult
o jenã la genunchi ºi a cerut o
schimbare. Eram mulþumit
dacã eram încã în Europa, dar
asta nu s-a întâmplat. Sunt
mulþumit de jucãtori”, a decla-
rat Cristiano Bergodi.

„Nu, nu m-au dezamãgit
criticile, nu am cum sã con-
trazic «specialiºtii». Ei sunt
numarul 1, mai ales cã au ju-
cat fotbal foarte mult. Îi las
sã îºi dea cu pãrerea. Unii au
jucat fotbal în faþa televizoru-
lui. S-a vãzut cã astãzi iar am
fost foarte slab. Mã bucur sã
fiu aºa ºi sã continui la echi-
pa mea cum pot mai bine. Îi
dedic golul tatãlui meu, e ziua
lui, dar ºi mie, cã vine ziua
mea în curând,”, a declarat
Nicuºor Bancu. 

„Ei au avut posesia chiar ºi
dupã ce au fost cu un om mai
mult pe teren. Noi fost mai
eficienþi. Am suferit o muºtru-
luialã la pauzã ºi asta ne-a pi-
cat bine. Voiam sã jucãm ºi în
Europa, dar acum nu avem ce
sã facem ºi ne axãm pe cam-
pionat ºi cupã. Îmi pare rãu
de domnul Rotaru, sper sã fie
bine. Le dorim celor care sunt
bolnavi sã-ºi revinã cât mai re-
pede.  Trebuie sã  f im mai
atenþi ºi sã lãsãm distracþiile.
Suferim noi ºi familiile noas-

tre. Sunt foarte bucuros cã
Cicâldãu nu are nimic. Nici nu
mai conta rezultatul ºi meciul.
Este bine cã s-a terminat cu
bine. Am crezut cã s-a întâm-

plat o nenorocire. Nu mai miº-
ca, nu mai fãcea nimic. Nu-
mai în pielea noastrã sã nu fii.
Îi mulþumesc lui Dumnezeu
cã nu s-a întâmplat nimic.”

Paginã realizatã de COSMIN STAICU
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Cu un potenþial agricol de-
osebit, amplasatã în apropie-
rea Dunãrii ºi tranzitatã de un
drum naþional, comuna Mã-
ceºu de Jos a fãcut paºi im-
portanþi  în ultimii ani pentru
ridicarea nivelului de trai al
oamenilor. Mihai Bojin con-
tinuã dezvoltarea comunei. El
este omul potrivit desemnat
de PSD Dolj sã ocupe func-
þia de primar ºi în mandatul
2020-2024!

Ultimii patru ani au fost
esenþiali pentru administraþia
comunei  Mãceºu  de  Jos .
Avându-l la conducere pe Mi-
hai Bojin, au fost accesate

Mãceºu de Jos continuã cuMãceºu de Jos continuã cuMãceºu de Jos continuã cuMãceºu de Jos continuã cuMãceºu de Jos continuã cu
Mihai Bojin la primãrieMihai Bojin la primãrieMihai Bojin la primãrieMihai Bojin la primãrieMihai Bojin la primãrie

”Este foarte important sã continuãm investiþiile
în infrastructura rutierã. Este cartea noastrã de
vizitã pentru Europa”

proiecte extrem de importante
pentru cele douã sate ale co-
munei. Bojin este fiu al satu-
lui, nãscut ºi crescut în co-
munã, inginer, absolvent al
facul tãþ i i  de Management
Agroturistic, specializarea in-
ginerie ºi management agro-
turistic. Lucreazã în adminis-
traþia localã din 1987, parcur-
gând toþi paºii importanþi pen-
tru dezvoltare profesionalã.

”Prin PNDL 1 am reuºit fi-
nalizarea proiectului reþea ca-
nalizare a cãrui valoare s-a ri-
dicat la 5.840.000 lei. Alþi
3.266.00 lei au fost investiþi în
branºamentele individuale de

apã ºi  canal  –
PNDL II. Acestea
sunt cele mai mari
proiecte demarate,
însã investiþii au
fost fãcute în toa-
te domeniile: in-
frastructurã, edu-
caþie,  sãnãtate.
Având cetãþeni sã-
nãtoºi ,  mã pot
baza pe ei ºi împre-
unã putem dezvol-
ta satele comunei”,
a spus Mihai Bojin.

Baza sport ivã
din Mãceºu de Jos
(pe  ca re  joacã
echipa localã «Re-
colta Mãceºu») a
fost modernizatã cu ajutorul
fondurilor GAL. Tot cu fon-
duri GAL a fost modernizat
ºi dispensarul uman. Din fon-
duri proprii a fost realizat
monumentul Eroilor, a fost
reabilitatã clãdirea Muzeului
Sãtesc Mãceºu. Reabilitarea
ºi extinderea târgului din co-
munã, dar ºi a Salonului de
Festivitãþi sunt alte proiecte
executate în ultimii ani.

Piaþa din comunã a fost ex-
tinsã în 2016 cu încã o halã nouã
devenind astfel cea mai frumoa-
sã piaþã din zonã, în care vin
producãtori agricoli chiar ºi de
la zeci de kilometri distanþã.

Un alt proiect aflat în exe-
cuþie,  în valoare de peste
2.000.000 lei, este construirea
Grãdiniþei din Mãceºu de Jos.

Pe lângã potenþialul agri-
col, comuna Mãceºu de Jos
este tranzitatã de cicliºt i i
strãini, drumul fiind inclus pe
trasee internaþionale destina-
te cicliºtilor.

27 septembrie este ziua în
care dumneavoastrã puteþi
alege pe cei care sã vã repre-
zinte în urmãtorii patru ani.
Mihai Bojin ºtie clar ce are de
fãcut, oferta lui electoralã fi-
ind bazatã pe nevoile stringen-
te ale cetãþenilor.

”Este foarte important sã
continuãm investiþiile în in-
frastructura rutierã. Este car-
tea noastrã de vizitã pentru
Europa. Din acest motiv mã
bazez pe sprijinul Consiliului
Judeþean, al viitorului preºe-
dinte al CJ – Cosmin Vasile!
Un rol esenþial îl au ºi fondu-
rile europene sau alte fonduri
guvernamentale. Un proiect
major în infrastructurã, pen-
tru modernizarea drumurilor
din comunã îl am deja con-
turat, este vorba de o inves-
tiþie de peste 15.390.000 lei.
Vreau, de asemenea, sã con-
tinuãm sã investim în educa-
þie, în viitorul copiilor locali-
tãþii. Vom construi o salã de
sport la Sãpata în valoare de
2.000.000 lei; vom reabilita

fosta ªcoala Sãpata, proiect
ce urmeazã a se executa din
fonduri de la bugetul local.
Iluminatul public în localita-
te va fi modernizat cu lãmpi
cu led; vom amenaja un iaz
piscicol pentru atragerea a
cât mai mulþi vizitatori în co-
munã. Un proiect extrem de
ambiþios pe care vreau sã îl
duc la bun sfârºit este alimen-
tarea cu gaze a comunei”, a
completat candidatul PSD la
funcþia de primar.

Proiectele pentru urmãto-
rii patru ani nu se vor opri
aici. Bojin promite o admnis-
traþie transparentã de la care
cetãþeanul sã gãseascã rãs-
puns ºi  rezolvare la orice
problemã. Pentru a facilita
accesul cetãþenilor la servi-

cii de sãnãtate, în comunã va
fi înfiinþat un cabinet stoma-
tologic. ªi drumurile de ex-
ploataþie, de acces cãtre Du-
nãre, vor fi modernizate.

Pe raza comunei Mãceºu
de Jos va fi construit un com-
plex sportiv cu teren sintetic,
proiect ce urmeazã a se exe-
cuta din fonduri de la Bugetul
de stat.

Mihai Bojin la primãria Mã-
ceºu de Jos! Cu siguranþã PSD
continuã dezvoltarea localitãþii!

Comandat de PARTIDUL
SOCIAL DEMOCRAT – Or-
ganizatia Judeteana DOLJ,
Executat de ED PRESS COM
S.R.L., portal/ziar – Cuvan-
tul Libertatii, tiraj 1000 exem-
plare/zi, CUI Mandatar finan-
ciar coordonator 21200019.
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PMP DOLJ: NU MAI AMÂNAÞI SOLUÞIILE PENTRU
FERMIERI!

Cosmin Bosoancã, Vicepreºedinte PMP Dolj: ”Legumi-
cultorii ºi fermierii au nevoie de sprijin acum, altfel riscãm
sã se ducã totul pe apa sâmbetei”

PMP Dolj cere încã o datã Ministerului Agriculturii sã gã-
seascã soluþii pentru ca legumicultorii din România sã-ºi con-
tinue activitatea productivã. Cultivatorii de roºii din Dolj, ca
de altfel din întreaga þarã, întâmpinã mari probleme din cauza
reducerii drastice, de aproape 1000 de euro,  a subvenþiei.

”Consider cã guvernul ar putea acoperi diferenþa de bani
pentru ca subvenþia de 3000 de euro sã fie achitatã în între-
gime.Cultivatorii de roºii din Dolj asta aºteaptã”- precizea-
zã Cosmin Silviu Bosoancã, vicepreºedinte PMP Dolj.

PMP Dolj solicitã deasemenea emiterea de cãtre guvern
a unui act normativ prin care ratele la credite si leasinguri-
le luate de fermieri sã fie amânate pentru o perioadã de
12-18 luni.

”PMP sprijinã demersurile fermierilor care solicitã spri-
jin acum din partea statului în condiþiile în care mare parte
a culturilor a fost distrusã de secetã. Aceastã masurã  nu
are un impact bugetar si ar fi de mare ajutor fermierilor
care nu vor mai fi nevoiti sã între in restructurare, sã fie
raportati la Centrala Riscurilor de Credit.Ar fi ajutaþi sã
evite intrarea lor în incapacitate de platã”- a mai precizat
Silviu Cosmin Bosoancã.

BIROUL DE PRESÃ PMP DOLJ
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ANUNÞ GRATUIT (maximum 15 cuvinte)

TALONUL - CONTRACT DE MICÃ PUBLICITATE NR:  .................

Cãtre S.C. ED PRESS COM S.R.L.

Miercuri, 16 septembrie 2020

   TREBUIE PREZENTAT TALONUL DIN ZIUA ÎN CARE SE FACE SOLICITAREA
   VALABIL NUMAI PENTRU PERSOANE FIZICE ªI ABONAÞI PERSOANE FIZICE
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Semnãtura:..........................................

Subsemnatul.................................................................................
Domiciliat în ...........................................................................
Posesor al B.I. Seria ........ Numãrul...............................
vã rog sã publicaþi urmãtorul anunþ în ziarul dumneavoastrã, la
rubrica ...................................... la data de ....................
asumându-mi responsabilitatea conþinutului:

Anunþul tãu!
S.C. PIER PROPERTY S.R.L., titular al pro-

iectului, anunta publicul interesat asupra luarii
deciziei etapei de incadrare de catre Agentia pen-
tru Protectia Mediului Dolj, in cadrul procedurii
de evaluare a impactului asupra mediului, pen-
tru proiectul “Amplasare spalatorie auto cu 16
posturi, construire spatiu comercial, platforma
circulatie, imprejmuire partiala teren”, propus a
fi amplasat in comuna Carcea, T3, P16, jud. Dolj.
Proiectul deciziei de incadrare si motivele care o
fundamenteaza pot fi consultate pe site-ul APM
Dolj la urmatoarea adresa de internet http://ap-
mdj.anpm.ro. Publicul intereresat poate inainta,
pe adresa de e-mail: office@apmdj.anpm.ro sau
fax 0251/419035, comentarii/observatii la proiec-
tul deciziei de incadrare in termen de 10 zile de la
data publicarii anuntului  pe pagina de internet a
Agentiei pentru Protectia Mediului Dolj.

S.C. VALDAN TRAVEL S.R.L., titular al pro-
iectului ,,SCHIMBARE DE DESTINAÞIE DIN POD
VIZITABIL ÎN SPAÞIU PRODUCÞIE MATERIAL PU-
BLICITAR” anunþã publicul interesat asupra luã-
rii deciziei etapei de încadrare de cãtre Agenþia
pentru Protecþia Mediului Dolj, în cadrul proce-
durii de evaluare a impactului asupra mediului
pentru proiectul ,,SCHIMBARE DE DESTINAÞIE
DIN POD VIZITABIL ÎN SPAÞIU PRODUCÞIE MA-
TERIAL PUBLICITAR,, propus a fi amplasat în
Comuna Coþofenii din Faþã, satul Beharca, sec-
torul T101/P1240/1/4D, str. Aleea 1, Beharca, nr.
114b, judeþul Dolj. Proiectul deciziei de încadrare
ºi motivele care o fundamenteazã pot fi consul-
tate la urmãtoarea adresã de internet http://ap-
mdj.anpm.ro. Publicul interesat poate înainta
comentarii/observaþii la proiectul deciziei de în-
cadrare în termen de 10 zile de la data publicãrii
anunþului pe pagina de internet a Agenþiei pen-
tru Protecþia Mediului Dolj.

UNITATEA administrativ-teritorialã Verbiþa,
din judeþul Dolj, anunþã publicarea documente-
lor tehnice ale cadastrului pentru sectorul cadas-
tral nr. 22, începând cu data de 23.09.2020, pe o
perioadã de 60 de zile, la sediul Primãriei com.
Verbiþa, conform art.14 alin.(1) ºi (2) din Legea
cadastrului ºi a publicitãþii imobiliare nr.7/1996,
republicatã, cu modificãrile ºi completãrile ulte-
rioare. Cererile de rectificare ale documentelor
tehnice vor putea fi depuse la sediul primãriei ºi
pe site-ul Agenþiei Naþionale de Cadastru ºi Pu-
blicitate Imobiliarã.

S.C. PIER PROPERTY S.R.L., reprezentata
de Cherciu Stefan, titular al proiectului S.C.
QWASH PROPERTY S.R.L., reprezentata de Stan-
ciu Ionica, anunta publicul interesat asupra lua-
rii deciziei etapei de incadrare de catre Agentia
pentru protectia Mediului Dolj, in cadrul proce-
durii de evaluare a impactului asupra mediului,
pentru proiectul “Amplasare spalatorie auto cu
46 posturi, construire spatiu comercial, platfor-
ma circulatie, refacere imprejmuire teren - con-
structie provizorie cu durata de amplasare 10
ani”, propus a fi amplasat in Municipiul Craiova,
str. Burebista, nr. 15, jud. Dolj. Proeictul deciziei
de incadrare si motivele care o fundamenteaza
pot fi consultate pe site-ul APM Dolj la urmatoa-
rea adresa de internet http://apmdj.anpm.ro.Pu-
blicul intereresat poate inainta, pe adresa de e-
mail: office@apmdj.anpm.ro sau fax 0251/419035,
comentarii/observatii la proiectul deeciziei de in-
cadrare in termen de 10 zile de la data publicarii
anuntului  pe pagina de internet a Agentiei pen-
tru Protectia Mediului Dolj.

VÂNZÃRI
APARTAMENTE

Proprietar, vând apartament
2 camere, condiþii excelen-
te, mobilat, bucãtãrie, baie.
Bulevardul 1 mai, zona In-
sula lângã Sara. Telefon:
0744/395.382 între orele
9:00-15:00.
Vand apartament cu 2 came-
re decomandate. Telefon:
0766/348.398.

CASE
Vând casã veche, Craiovi-
þa. Telefon: 0729/960.795.
Proprietar, vând casã nouã,
BORDEI. Telefon: 0752/
641.487.

TERENURI
Vând loc pentru casã la 10
km Craiova (ºi alte construc-
þii diverse). Telefon: 0727/
884.205.
Vând teren intravilan SC
Avioane Sa Craiova, supra-
faþã 1,25 Ha. Telefon: 0769/
456.241.
Vând, inchiriez, schimb te-
ren, Calea Bucuresti, km 10,
1000 m-2000 m, deschide-
re 35 m, dupa Peugeot. Te-
lefon: 0773/996.446.

OFERTE SERVICIU
SC Netrom Software SRL
angajeazã Programatori cu
experienþã în AI ºi ML. CV-
urile se depun pe adresa
de email: jobs@netrom.ro.
SC AlpAccess SRL anga-
jeazã schelari cu experien-
þã (Craiova). Aºeptãm CV-
ul dumneavoastrã la adre-
sa de e-mail recrutari@al-
paccess.com. Relaþii la te-
lefon: 0731/317.992, 0371/
190.439.

PRESTÃRI SERVICII
Echipã cu experienþã,
montãm þiglã metalicã tip
Lindab, jgheaburi, burlane
+ dulgherie, placãri po-
listiren, vopsim tablã, aco-
periºuri ºi mici reparaþii.
Telefon: 0754/686.698 sau
0731/342.215.
S.C. BONUS S.R.L. anga-
jez ºofer distribuitor. Telefon:
0740/074/244.

DECESE
Cu parere de rãu, familia
anunþã trecerea la cele veº-
nice a celui care a fost soþ,
tatã ºi bunic GOªTINARU
ALIXANDRU. Înmormânta-
rea are loc miercuri, 16
septembrie, ora 12:00 la ci-
mitirul Catolic. Dumnezeu
sã-l odihneascã în pace.
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